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Pani 
Aleksandra Krzeszewska 
Radna Rady Miejskiej Legnicy 

W odpowiedzi na Pani interpelację nr 181/IN/23 z dnia 24 lipca 2023 r.
w sprawie  możliwości  dostosowania  połączeń  do  potrzeb  mieszkańców
pracujących  w  LSSE  na  relacji  Legnica  Strefa-  Legnica  Dworzec  PKP
w Legnicy  informuję, że tut. Urząd przekazał wyżej wymienione pismo do
PKP Polskich Linii Kolejowych, które są organizatorem połączeń kolejowych
w  obrębie  miasta  Legnica,  z  prośbą  o  zajęcie  stanowiska  w  sprawie
i udzielenie odpowiedzi.

Ponadto  informuję,  że  przedstawiciele  tut.  Urzędu  nie  uczestniczyli
w  konsultacjach,  które  dotyczyłyby  projektowania  rozkładu  połączeń  na
linii kolejowej nr 137-  obejmującej stację Legnica Strefa.

Z up. Prezydenta Miasta 
Jadwiga Zienkiewicz 
(Zastępca Prezydenta) 

Do wiadomości:
1. Biuro Rady Miejskiej Legnicy - w/m,
2. Wydział Organizacji, Kadr i Kontroli – w/m
3. WIK a/a


